
TRŽNICA V MOSTAH
Da bi imeli prebivalci Most,

Zelene jame, Kodeljevega in
novega Štepanjskega naselja
zadovoljivo in zadostno izbiro
živilskih proizvodov, bo končno
prišlo do uresničevanja dolgo-
letne zamisli — do gradnje trž-
nice v Mostah. Sedanja tržnica je
premajhna, posluje v nemogočih
razmerah in ne more zadovolje-
vati potreb čedalje večjega šte-
vila prebivalcev.

Že kar daleč je čas, ko je bila
na več zborih delovnih Ijudi in
občanov izražena zahteva po
razširitvi trgovske mreže, gradnji
tržnice, kulturnega centra ter
nekaterih objektov, ki zdaj že
stoje (pošta, Ljubljanska banka,
SDK, Veletekstil in veliki stano-
vanjski bloki ob Rojčevi ulici).

Prav to pa je tudi pripomoglo, da
se je stanje na terenu spremenilo
in imajo krajani pomisleke k
lokaciji tržnice, ki je predvidena
ob Zaloški cesti poleg že obsto-
ječih objektov. Že sam pogled na
še proste parcele pa na veliko
potrebo po graa.iji kulturnega
centra, po parkiriščih, zelenicah
in po prostorih, ki jih zahteva
poslovanje tržnice (veliki mani-
pulativni prostori, parkirišča,
dovozi itd.) jasno kaže, da vseh
teh potreb na tej lokaciji nikakor
ne bo preprosto — če jih bo sploh
mogoče rešiti.

Ce bi bilo dovolj sredstev, da
bi hkrati s tržnico zgradili tudi
vse predvidene podhode in
dovoze, ki bi z njimi rešili ves
promet, krajani na tako rešitev

ne bi imeli pripomb. Zaradi viso-
kih stroškov prometne ureditve
centra pa se krajani bojijo, da
vsega tega ne bo mogoče napra-
viti hkrati s tržnico, kar pa bo
imelo za posledico, da bodo že
tako nemogoče prometne ra-
zmere še slabše.

Zato predlagajo krajani, da bi
tržnico preselili severno od
Rojčeve ulice. Njih predlog je
verjetno primeren in umesten,
kajti z gradnjo tržnice na tem
kompleksu in z morebitnimi
drugimi objekti bi pričeli urejati
celotni kompleks med Proletar-
sko, Zaloško, Pokopališko in
Partizansko cesto. Verjetno pa bi
bila predlagana rešitev tudi ce-
nejša.

Ugotovitev občanov, da v

industrijski coni nič kaj preveč
ne štedimo pri zelenicah,v stano-
vanjskem in poslovnem centru,
kjerživimo in delamo, pa ustvar-
jamo betonsko džunglo, ta ugo-
tovitev je umestna in je ne kaže
zavreči. Nasprotno, v nadalj-
njetn načrtovanju razvoja Most

•jo velja upoštevati in za to se
bodo morali zavzemati tudi dele-
gati.

Če pa bo uresničen 10-letni
program razvoja cest, ki predvi-
deva rekonstrukcijo Zaloške
ceste, bo seveda stanje bistveno
spremenjeno, saj je celotni pas
ob Ljubljanici predviden kot
park.

Dejstvo, da bo veljavnost
lokacijske odločbe zapadla, če se
občani ne bi takoj izrekli za loka-
cijo tržnice na tem mestu, ne sme
biti vzrok, da strokovne službe
občine, ljubljanskega urbani-
stičnega zavoda in krajevna
skupnost Moste z DPO in dele-
gacijami ne bi ovrednotili in
upoštevali koristnih in dobro-
namernih predlogov občanov,
saj nekateri dosedaj zgrajeni

objekti dovolj zgovorno kažejo
na kratkovidno urbanistično
politiko. Zato naj se to ne bi
ponovilo v centru Most. Pri tem
velja še poudariti, da bo v nepo-

sredni bližini predvidene tržnice
zgrajen kulturni dom, ob kate-
rem je treba zagotoviti dovolj
parkirnih prostorov.
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